
Skolebestyrelse dagsorden 
Tid og sted: 15.06.2023 18.00-21.00 

Ord- og tidsstyrer:  Dorthe 

Referent:  Lea 

Afbud: Martin (forældrerepræsentant) Mette og Casper (medarbejderrepræsentant)   

Værdier: Livsduelighed - Fællesskab - Faglighed  

Tid  Dagsordenspunkt;  Forudsætninger/ forberedelse /formål  Referat 

30 

min.  

Spørgetid 
 

  

5 min Godkendelse af referat 

 

Godkendelse af SB-

formandsberetning 

Hvis ingen kommentarer ved udsendelse, er 

dette godkendt og placeret på skolens 

hjemmeside. 

Beretning er fremsendt sammen med 

dagsorden 

- Godkendt  

 

 

 10 

min 

Meddelelser fra elever 

 

 Punkter fra elevrådsmøde – alle 3 afd - Udskoling: Rengøring på udskolingsgangen? Dorthe følger op.  

- Indskoling: Der har været fokus på hærværk i indskolingen i 

klasserne: det hjælper.  

15 

min 

Meddelelser fra 

 

a. Forældre 

b. Medarbejdere 

c. Ledelse  

- Forældre: Solvej har været til skolerådsmøde, hvor det særligt blev 

drøftet hvordan høringssvarene på den specialpædagogiske analyse 

blev drøftet. Derudover har man drøftet om man skal flytte 

vinterferien fra uge 8 til 7.    

- En opmærksomhed på tilsyn i pauserne (indskolingsleder: vi er obs 

på at planlægge anderledes næste år) 

- Flere forældre oplever at konflikt niveauet er faldet det seneste 

halve år.  



- Opfordring til at klasserådene indkøber legesager til klasserne, til 

gode pauseaktiviteter  

Afdelingsledere fortæller om deres afdeling. 

- Den nye udskolingsleder Peter præsenterede sig selv: kommer fra 

efterskole, friskole og tekniskskole verdenen. Ledelse har været en 

del af arbejdet de forskellige steder.  

- Mellemtrinsleder Lea: Det har været et godt år, fokus på den gode 

skoledag der modvirker fravær og vurderingskultur.  

- Indskolingsleder Morten: Der arbejdes på at skabe god kultur i 

indskolingen og i sfo’en – det begynder at rykke. Der skal ansættes 

to nye pædagoger.  

- H-klasse leder Mette: Der er fokus på at styrke det 

specialpædagogiske arbejde. Alle 8, 9 og 10 klasser har i år prøvet 

at være til prøve. Der arbejdes på at flette H-klassebørnene 

sammen med almenområdet særligt i indskolingen.  

- Skoleleder Dorthe: Et godt ledelsesteam. Har fokus på at det er en 

langtidsholdbar ledelse. Der er gode energi og man supplerer 

hinanden godt.  

    

10 

min 

Korte orienteringspunkter • Orientering om 

Skoleudviklingssamtale 

Referat vedhæftet 

- Orienteret  

10 

min 

Punkter til beslutning 

 

• Godkendelse af valgfag 

 

Musik(band), Økonomi, Sport, Billedkunst og design, Makerspace 

- Godkendt 

 

30 

min 

 Sommerferiefrokost - Gennemført  



30 

min 

Punkter til drøftelse 

 

• Høringssvar overgreb beredskab 

• Høringssvar specialpædagogisk 

analyse 

- Skolebestyrelsen sender ikke høringssvar til beredskabet – 

materialet er godt og gennemarbejdet. Vi har ingen kommentarer.  

- Arbejdsgruppe (Ditte og Solvej) udarbejder høringssvar.   

30 

min 

  Kaffe og sommerkage - Gennemført med succes  

10 

min 

Evt. • Opfølgning - De nye skolebestyrelsesdatoer fremsendes  

- To skolebestyrelsesreferaterne deltager i forældremøder på 0, 1, 4, 

7 og i H-klasserne.   

 

- Opfordring til at forældrene inviteres over og se udstillingerne efter 

valgfagseksamen i 8 klasse.  

 

 

 

Punkter til næste møde 

 

• Elevfravær – dataark fremsendes 

som bilag 

• Kantinepolitik  

• Principper for meddelelsesbog  

• Tilbagemelding på trafikanalyse og 

et kig ind i trafikpolitikken 

 

 

Oplæg fra DT og LT ang. Elevfravær – udskydes til efter ferien 

 

 

 

Højdepunkter – læs mere om: 

- Kontaktforældre opfordres til at tjekke op på om der er frikvarterslegesager til det kommende skoleår  

- Der er kommet mere tilsyn i frikvartererne, og der er fokus på det det kommende skoleår  

- Valgfagene er godkendt  

I dette referat.  


